
Skarpt läge för fiberanslutning! 
  
De flesta av hushållen i Vitemölla har antagligen redan fått kompletterande information om 
bredbandsfibern från operatören IP‐Only, tillsammans med blankett för bindande anmälan. En 
anmälan som de gärna vill ha undertecknad och insänd senast den 31 januari. Materialet skall enligt 
uppgift ha skickats ut till adressen där fastighetsägarna är mantalsskrivna. Efter avstämning mot 
deras distributionslista kan vi konstatera att de tyvärr har missat ett större antal fastigheter. Tillhör ni 
denna grupp så får ni gärna höra av er till Mats Elerud eller direkt till IP‐Only, så löser vi detta lilla 
missöde. 
 
Enligt uppgift från IP‐Only planerar de att påbörja personligt försäljningsarbete i Vitemölla den 7 
januari, vilket naturligtvis inte är den bästa tidpunkten m.h.t. alla fritidsboende fastighetsägare. 
Misstänker att de liksom tidigare kommer att använda ”inhyrda” säljare, som kommer att ta 
personlig kontakt med samtliga fastighetsägare som finns tillgängliga. Vid detta tillfälle kommer de 
naturligtvis i första hand att försöka få in så många bindande anmälningar som möjligt, men också ge 
möjlighet till kompletterande förklaringar kring installationen och framtida nyttjande av fibern. Då de 
flesta inte kommer att vara tillgängliga och eventuellt har några fastighetsspecifika frågeställningar, 
skulle jag rekommendera en direkt kontakt med IP‐Onlys kundtjänst i första hand. Tyvärr har denna 
tidigare inte visat sig vara speciellt uppdaterad och inte heller kundorienterad, vilket har påtalats till 
ledningen för IP‐Only. Låt oss hoppas att de utlovade åtgärderna har gett effekt. I annat fall får ni 
gärna höra av er till Mats Elerud så skall han försöka få svar på era frågeställningar. 
  
Det påbörjade försäljningsarbetet är ett stort positivt steg framåt, och det är nu som sagt viktigt för 
oss att få ihop minst 35% bindande anmälningar (förutsatt att denna gräns fortfarande gäller), för att 
projekteringsarbetet skall påbörjas, och att Vitemölla därmed kommer in i deras planering för 2015. 
Når vi detta tröskelvärde kommer dock grävning och installation enligt nuvarande planer fortsatt ske 
tidigast till hösten 2015. Om vi har lite tur så kan det bli tidigare om man stöter på problem med 
grävtillstånd på andra orter, men också senare då det fortfarande ligger långt fram i deras planering 
med risk för oförutsedda händelser. 
  
T.ex. har de blivit försenade med ett antal månader i Kivik, där förekomsten av hasselmöss och 
lövgrodor har krävt speciella tillstånd från kommun, länsstyrelse, m.fl. Därefter ligger bl.a. 
Hammenhög, Gärsnäs och S:t Olof i deras pipeline, men än så länge utan upphandlade 
entreprenörer. Det senare är uppenbarligen en bristvara då det grävs fiber i hela Skåne. 
  
Vi är tacksamma om de som skickat in en bindande anmälan, även meddelar detta till Mats Elerud, så 
att vi på bästa möjliga sätt kan följa upp det verkliga utfallet mot IP‐Onlys uppgifter. De kan ju tyvärr 
göra fler misstag, och vi kan i så fall se att det inte får negativa konsekvenser för oss. F.n. har vi drygt 
54% icke bindande intresseanmälningar.  
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